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ΚΑΙΤΕΖΙΔΗΣ - ΟΣΕΘ

Τετατετγια 
τα λεωφορεία σε 
Πυλαία - Χορτιάτη

Σύσκεψη εργασίας είχε ο πρό
εδρος και ο διευθύνων σύμβου
λος του ΟΣΕΘ με τον δήμαρχο 
Πυλαίας Χορτιάτη και πρόεδρο 
της ΠΕΛΚΜ Ιγνάτιο Καϊτεζίδη, 
όπου συζήτησαν τους τρόπους 
βελτίωσης της εξυπηρέτησης του 
επιβατικού κοινού. ΣΕΛ 5
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Τετ α τετ Καϊτεζίδη - ΟΣΕΘ για τις 
συγκοινωνίες σε Πυλαία - Χορτιάτη
Κοινή βούληση να μελετηθούν άμεσα λύσεις για την επίλυση ζητημάτων της συγκοινωνίας και τη βελτίωση 
της εξυπηρέτησης του επιβατικού κοινού στο δήμο Πυλαίας Χορτιάτη

Σ
ύσκεψη εργασίας είχε ο 
πρόεδρος και ο διευθύ- 
νων σύμβουλος του 
ΟΣΕΘ με τον δήμαρχο 
Πυλαίας Χορτιάτη και 
πρόεδρο της ΠΕΔΚΜ Ιγνάτιο Καϊτεζί- 
δη. Οι κύριοι Γιάννης Καλόγερόύδης 

και Γιάννης Τόσκας, όπως αναφέρεται 
σε σχετική ανακοίνωση του δήμου 
Πυλαίας - Χορτιάτη, συζήτησαν με 
τον κ. Καϊτεζίδη τους τρόπους βελτίω
σης της εξυπηρέτησης του επιβατικού 
κοινού στις περιοχές του Δ. Πυλαίας - 
Χορτιάτη από την αστική συγκοινω
νία καθώς αναγνωρίστηκαν καθυστε
ρήσεις στα τωρινά δρομολόγια των 
λεωφορείων των αστικών γραμμών 
που διέρχονται από τους οικισμούς 
και τις δημοτικές κοινότητες του Δή
μου.

Τόσο ο πρόεδρος και ο διευθύνον- 
τας σύμβουλος του ΟΣΕΘ όσο και ο 
δήμαρχος Πυλαίας Χορτιάτη, εξέφρα- 
σαν την κοινή τους βούληση να μελε
τηθούν άμεσα λύσεις για την επίλυση

ζητημάτων της συγκοινωνίας και κατ’ 
επέκταση της βελτίωσης της εξυπηρέ
τησης του επιβατικού κοινού των συγ
κεκριμένων περιοχών.

Στη συνάντηση συζητήθηκαν και 
εξετάστηκαν διεξοδικά εναλλακτικές 
διαδρομές για τις γραμμές που εξυπη
ρετούν τις ανατολικές περιοχές ενώ οι

κ Καλογερούδης και Τόσκας ενημέ
ρωσαν τον κ Καϊτεζίδη ότι οι αλλαγές 
αυτές θα μελετηθούν περαιτέρω και 
αφού προηγηθεί η τελική διαβούλευ- 
σή τους με τον Δήμο, πρόκειται να 
υλοποιηθούν με ορίζοντα το Μάρτιο 
εξαιτίας και του χρόνου που απαιτεί
ται για τις αναγκαίες προσαρμογές

των δρομολογίων. Σε κάθε περίπτωση 
όπως συμφωνήθηκε ,οι δυο πλευρές 
θα παρακολουθούν από κοντά τις εξε
λίξεις με γνώμονα τη βέλτιστη εξυπη
ρέτηση του επιβατικού κοινού.

Λίφτινγκ στις στάσεις αστικών
λεωφορείων στη Θεσσαλονίκη

Εν τω μεταξύ ολικό λίφτινγκ στις 
στάσεις των αστικών λεωφορείων σε 
όλο το πολεοδομικό συγκρότημα της 
Θεσσαλονίκης, αποφάσισε ο ΟΣΕΘ 
με στόχο να αλλάξουν σταδιακά όλες 
οι στάσεις των λεωφορείων και να με
τατραπούν σε ασφαλείς και εύκολα 
προσβάσιμες για όλους.

Ο σχεδιασμός που αποφάσισε να 
ολοκληρώσει ο ΟΣΕΘ είναι σε εξέλι
ξη ενώ έχει εκπονηθεί μελέτη με τα 
χαρακτηριστικά των στάσεων «νέας 
γενιάς».

Σύμφωνα με τον σχεδίασμά, οι στά
σεις θα είναι εύκολα προσβάσιμες για 
τα άτομα με προβλήματα κινητικότη

τας και όρασης, που θα ενημερώνον
ται με ηχητικά σήματα ενώ θα υπάρ
χουν ειδικές δίοδοι για την διέλευση 
και την είσοδο των αμαξιδίων στα 
αστικά λεωφορεία.

Παράλληλα θα είναι ασφαλείς για 
τους πολίτες που θα περιμένουν την 
προσέγγιση των λεωφορείων, ενώ θα 
αποκλείεται η στάση και η στάθμευση 
IX και άλλων οχημάτων.

Η μελέτη αφορά σε έναν πρότυπο 
σχεδίασμά για τις πρώτες περίπου 100 
από τις 3000 και πλέον στάσεις στη 
Θεσσαλονίκη. Αφού αναλύθηκαν τα 
χαρακτηριστικά οι θέσεις και τα προ
βλήματα τους, αποφασίστηκε και δη- 
μιουργήθηκε μια νέα γενιά στάσεων 
βελτιωμένων και ασφαλών.

Σύμφωνα με τον ΟΣΕΘ, η πρώτη 
φάση του σχεδιασμού θα εφαρμοστεί 
στον Δήμο Θεσσαλονίκης σε υπάρ- 
χουσες στάσεις που θα επιλέξει η αρ
μόδια δημοτική Αρχή και θα προτα- 
θούν για χρηματοδότηση εκ μέρους 
του Δήμου.
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ΑΝΤΙΟ ΤΗΣ ΕΣΗΕΜΘ

Έφυγε από τη 
ζωή ο Περικλής 
Παπαναούμ
Έφυγε πριν 
από λίγες 
μέρες από 
τη ζωή σε 
ηλικία 75 
ετών ο δη
μοσιογράφος Περικλής Παπανα- 
οΰμ, ο οποίος εργάστηκε επί σειρά 
ετών σε εφημερίδες της Θεσσαλο
νίκης. ΣΕΛ 5


